

## Январь

1. Эверс, Д. Высокое небо Приднестровья : [начальник управления культуры Могилевского облисполкома Александр Жигун вручил почетную грамоту педагогу учреждения образования «Могилевский государственный колледж искусств» Владимиру Паховцову] / Дарья Эверс // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 19 студзеня. – С. 12 : фото. – (Калейдоскоп).
2. Эверс, Д. Высокое небо Приднестровья : [работы педагогов учреждения образования «Могилевский государственный колледж искусств» Ф. Киселева и Б. Первунинского на выставке «Высокое небо Приднестровья» в Могилевском областном художественном музее имени П.В. Масленикова] / Дарья Эверс // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 19 студзеня. – С. 12 : фото. – (Калейдоскоп).
3. Какорыч, В. З верай у будучыню : [Алесь Казека сам удзельнічае ў пастаноўцы праекта «Песня роднай зямлі», створанага разам з установай адукацыі «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў»] / Віктар Какорыч // Літаратура і мастацтва. – 2024. – 26 студзеня. – С. 10 : фота. – (Кніжны свет).
4. Васілеўскі, П. Мастацтва – справа не толькі мастакоўская : [творы педагогаў Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў Б. Первунінскіх, Ю. Несцярука, Ф. Кісялёва на выставе «Высокае неба Прыдняпроўя», прысвечанай 50-годдзю ўтварэння абласной арганізацыі творчага саюза] / Пётр Васілеўскі // Мастацтва. – 2024. – №1. – С. 1 – 13 : фота. – (Візуальныя мастацтвы / Нататкі).

## Февраль

5. Вярэніч, Д. Капітан, усміхніцеся! : 5 сакрэтаў паспяховага Лідара : [настаўнік УА «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» і удзельнік ансамбля «Медуніца» В. Башарымаў аб сваім мастацкім кіраўніке В.І. Кандрацьевай, з нагоды яе юбілею] Дар'я Вярэніч // Культура. – 2024. – 2 лютага. – С. 9 : фота. – (Юбілей).
6. Даніловіч, А. Год якасці : планка высокая : [падчас калегіі ў Палацы культуры вобласці Магілёўшчыны былі разгледжаны пытанні ўзаемадзеяння УА «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» з заказчыкамі кадраў] / Алесь Даніловіч // Культура. – 2024. – 16 лютага. – С. 3 : фота. – (Напярэдадні падзеі).
7. Арцем'еў, В. «...Душой я ў кожным з мёртвых і жывых» : [паэт А. Пысін удзельнік Вялікай Айчыннай вайны] / Віктар Арцем'еў // Літаратура і мастацтва. – 2024. – 16 лютага. – С. 5 : фота. – (Вечны агонь Памяці).
8. Кисляк, О. Здесь будет зал. Трогательный : [заведующая Могилевской детской библиотекой-филиалом №2 (выпускница УО «Могилевский государственный колледж искусств») Ольга Пинчук получила грант Президента на реализацию проекта для незрячих «Трогательный зал»] / Ольга Кисляк // Знамя юности. – 2014. – 22 февраля. – С. 8 : фото. – (Рядом с нами).

9. IX Республіканскі конкурс «Бібліотека – цэнтр духоўнага просвешчання і выхавання»: [11 лістапада 2023 года ў Нацыянальнай бібліятэцы Беларусі падведзены вынікі конкурсу: бібліятэка УО «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» заняла трэцяе месца ў намінацыі «Патрыятычнае выхаванне на праваславных традыцыях»] / Бібліятэчны свет. – 2024. – №1. – С. 3 – 7 : фота. – (Афіцыйна).

### Март

10. Шэйка, Д. Святочная палітра : [народны сімфанічны аркестр Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў прымаў удзел у афіцыйным уступленні Вялікіх дзён культуры Беларусі] / Даніл Шэйка // Культура. – 2024. – 1 сакавіка. – С. 7 : фота. – (Культурная сталіца – 2024).
11. Тарасенка, В. Творчаская моладзь о дзяржаўных сімвалах : абласны этап рэспубліканскага конкурсу «Сэрцам адданы родны зямлі» : [учацыйся 2 курса спецыяльнасці «Харэаграфічнае мастацтва (эстрадны танец)» Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў о нумары, якія яны прадставілі на конкурсе] / Валентына Тарасенка // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 9 сакавіка. – С. 6 : фота. – (Соцыум).
12. Подліпская, Т. Под гукі аркестра : у Магілёве прайшоў II Міжнародны «Форум дырыжэраў» : [рукаводзіцель народнага аркестра Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў Елена Цыганок і яе вучаніца Анастасія Цымбаліста пераконаны ў тым, што падобныя конкурсы дапамагаюць прафесійна развівацца моладзі] / Татяна Подліпская // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 9 сакавіка. – С. 8 : фота. – (О чым гавораць).
13. Вострацова, Н. Форум дырыжэраў: класіка за межамі часу : [II Міжнародны «Форум дырыжэраў» сабраў пад сваё крыло больш за два дзесяткі прафесіяналаў з Расіі і Беларусі. Меропрыццё прайшло і ў Магілёўскім дзяржаўным каледжы мастацтваў] / Наталія Вострацова // Веснік Магілёва. – 2024. – 13 сакавіка. – С. 24 : фота. – (Музыка без межаў).
14. Зігуля, Н. Музыка на кончыках пальцаў: чым запомніцца II форум дырыжэраў, які прайшоў у Магілёве : [на форуме прысутнічалі вядомыя музычныя дзеячы (Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў), якія добрымі словамі ўспаміналі найлепшыя часы жыцця і звязаныя з аркестрам Л. Іванова] / Нэлі Зігуля // Звезда. – 2024. – 16 сакавіка. – С. 12 : фота. – (Нараджэнне традыцыі). – (Наш культурны Жырандоля).
15. 21 сакавіка свой 97-ы дзень нараджэння адзначыў член Саюза пісьмннікаў Беларусі Віктар Іванавіч Арцём'еў : [напярэдадні свайго дня В.І. Арцём'еў сустраўся з вучанцамі Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў] / Алесь Казека, Святлана Казека // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 22 сакавіка. – С. 16 : фота. – (Натхненне).
16. Лёсукі, І. Годны шлях даўгалецця і творчага натхнення : [настаўнік Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў І.А. Лёсукі распавядае

пра сустрэчу літаратара, краянаўца, біёграфа і даследчыка таленту Аляксея Пысіна і літаратараў-ураджэнцаў Магілёўскага краю, Ганаровы ветэран Беларускага грамадскага аб'яднання ветэранаў, член «Саюза пісьменнікаў Беларусі» і былога выкладчыка Магілёўскага бібіятэчнага тэхнікума імя А.С. Пушкіна (зараз Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў) Віктара Іванавіча Арцём'ева, які адзначыў свой 97 год нараджэння і наведаў Каледж мастацтваў] / Ірына Лесюкова // Веснік Магілёва. – 2024. – 27 марта. – С. 10 : фото. – («Веснік» ветеранский).

17. Лесюкова, І. Пакуль пішу – жыву... : [былы выкладчык Магілёўскага бібіятэчнага тэхнікума імя А.С. Пушкіна (цяпер установа адукацыі «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» В. Арцём'еў 21 сакавіка святкаваў 97 дзень нараджэння] / Ірына Лесюкова // Літаратура і мастацтва. – 2024. – 29 сакавіка. – С. 11 : фота. – (Ракурс).
18. Касцюк, Ю. «Яшчэ непахаваная вайна» : [адным з кульмінацыйных момантаў XIII Пысінскіх чытанняў стаў паказ фрагмента літаратурнай музычна-пластычнай кампазіцыі па «Марыйке» ў выкананні навучэнцаў Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў] / Юлія Касцюк // Літаратура і мастацтва. – 2024. – 29 сакавіка. – С. 5 : фота. – (Вечны агонь Памяці).

#### Апрель

19. Сяброўскі дыялог на мове мастацтва : [выпускнік установы адукацыі «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» Самір Ёлчыёў прыняў удзел у днях культуры Беларусі і Азербайджана] // Культура. – 2024. – 12 красавіка. – С. 5 : фота. – (Культурная дыпламатыя).
20. Бунцэвіч, Н. Вы былі на «Імянінах»? : [выпускніка установы адукацыі «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў» Паўла Марыніча запрасілі ў Нацыянальны акадэмічны тэатр імя Янкі Купалы рэжысёрам п'есы «Пісаравы імяніны» У. Галубка] / Надзея Бунцэвіч // Культура. – 2024. – 12 красавіка. – С. 10 : фота. – (ART-БЛОГ).
21. Буглак, К. Без прошлага нет будущего : молодые актеры бесплатно проводят спектакли о войне. : [литературный деятель Александр Казеко и учащиеся учреждения образования «Могилевский государственный колледж искусств» продолжают участие в патриотическом проекте «Песня родная зямлі», и показывают учащимся Могилёвщины литературно-пластический спектакль «Песня родная зямлі»] / Ксения Буглак // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 19 красавіка. – С. 24 : фото. – (Проект).
22. Кривонос, А. Чарующие па : мастер-класс по современному танцу в Могилеве провел хореограф из Москвы : [Петр Семин, некогда учащийся Могилевского государственного колледжа искусств, для ребят из колледжа провел урок по танцу Contemporarydance (контемп)] / Анастасия Кривонос // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 26 красавіка. – С. 16 : фото. – (День за днем). – (Материал в папке).
23. Шэйка, Д. Перліны Прыдняпроўя : [пра канцэрты навучэнцаў Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў у рамках праекта «Вечары на Вялікай

Садовой» і аб гранд-прэміі з прысваеннем звання лаўрэатаў і уручэннем пасведчання Спецыяльнага фонду Прэзідэнта Рэспублікі Беларусь па патрымцы таленавітай моладзі і нагруднага знака, якім удастоены заслужаны аматарскі калектыў Рэспублікі Беларусь народны харэаграфічны ансамбль «Алеся» Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў і пра творчыя набыткі і патэнцыял рэгіёна, – у гутарцы з начальнікамі упраўлення культуры Магілёўскага аблвыканкама Аляксандрам Жыгуном ] / Данііл Шыбан // Мастацтва. – 2024. – № 4. – С. 1 – 3 : фота. – (Культура са знакам якасці).

### Май

24. Эверс, Д. Эстрадный микс. Названы финалисты фестиваля современного творчества : [в Могилевском колледже искусств состоялся XIV открытый фестиваль современного творчества «Искусство объединяет»] / Дарья Эверс // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 3 мая. – С. 24 : фото. – (Живая культура Приднестровского края).
25. Зігуля, Н. Лісты з фронту : што можа быць мацней, чым вайна, разважаюць магілёўскія артысты. Толькі каханне! : [Анастасія Чычына, выпускніца Магілёўскага каледжа мастацтваў, грае роль Раі ў музычна-літаратурным праекце па лістах Раі і Юзіка «Проста ты ўмела чакаць» – першай рэжысёрскай работе Надзеі Валяевай-Дудкевіч у Магілёўскім абласным драмтэатры] / Нэля Зігуля // Звязда. – 2024. – 11 мая. – С. 12 : фота. – (Жырандоля).

### Іюнь

26. Сакалова, Г. Яркая «Мазаіка» з Магілёўшчыны : [пра творчы шлях узорнага калектыву з Касцюковіч «Маладзік», які адзначыў 25-гадовы юбілей творчай дзейнасці, распявалі яко кіраўнікі, сярод іх і выпускніца Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў В. У. Лахцікава] / Ганна Сакалова // Культура. – 2024. – 7 чэрвеня. – С. 11 : фота. – (Узорны калектыў).
27. Тарасенко, В. В руках зрителей цветы, а на глазах – слезы : Литературно-пластический спектакль «Песни родной земли» показали на сцене концертного зала Могилевского городского Центра культуры и досуга : [учащиеся Могилевского колледжа искусств представили зрителям спектакль в трех частях по произведениям «Шлях», «Медуніца» и «Марыйка», посвященный памяти сожженных деревень, автора и руководителя проекта Алеся Казеко] / Валентина Тарасенко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 14 чэрвеня. – С. 13 : фото. – (Культурный слой).
28. Бачыла, Я. Палескі драматычны тэатр : кароткая гісторыя з мноства доўгіх : [галоўны рэжысёр тэатра Павел Марыніч – выпускнік Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў] / Яўгенія Бачыла // Мастацтва. – 2024. – № 6. – С. 44 – 45 : фота. – (Тэатр/Гісторыя).

29. Стратэгічны рэсурс краіны : [выкладчык Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў, кіраўнік Заслужанага аматарскага калектыву Рэспублікі Беларусь Народнага харэаграфічнага ансамбля «Алеся», Ігар Шувалаў прысутнічаў на цырымоніі ўшанавання навучэнцаў і студэнтаў – пераможцаў міжнародных прадметных алімпіад, творчых конкурсаў і фестываляў, лаўрэатаў спецыяльных фондаў Прэзідэнта Беларусі па патрымцы адоранай і таленавітай моладзі ў Беларускай дзяржаўнай музеі гісторыі Вялікай Айчыннай вайны] // Культура. – 2024. – 28 чэрвеня. – С. 4 : фота. – (Прызнанне).

#### Август

30. Сакалова, Г. Пералівы крынічных песень : [Алена Матусевіч прыйшла ў народны вакальны ансамбль «Крынічанька» Глускага раёна на пасадку хармайстра пасля заканчэння Магілёўскага вучылішча культуры (Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў) / Ганна Сакалова // Культура. – 2024. – 2 жніўня. – С. 11 : фота. – (Нам пішуць).
31. Юркевіч, Н. Мост паміж пакаленнямі : [выпускніца Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў Дар’я Дзянісава – прызёр XV Маладзёжных Дэльфійскіх гульняў дзяржаў-удзельніц СНД, радыёконкурсу «Маладыя таленты Беларусі» ўпэўніла, што сучасныя артысты здольныя зрабіць народныя мелодыі прывабнымі для новых генерацый] / Настасся Юркевіч // Культура. – 2024. – 9 жніўня. – С. 7 : фота. – (Максіма маладых).
32. Грынкевіч, В. Прафесія – запальваць заранічкі : [больш за 20 год Ірына Казімірская выпускніца Магілёўскага дзяржаўнага вучылішча культуры (Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў) кіруе ўзорным харэаграфічным ансамблем «Сузор’е» Бялыніцкага раёнага цэнтру культуры] / Віалета Грынкевіч // Культура. – 2024. – 16 жніўня. – С. 12 : фота. – (Культурная сталіца).
33. Зігуля, Н. Вайна Віктара Арцём’ева : [выкладчык бібліятычнага тэхнікума імя Пушкіна (Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў), паэт, краязнаўца ўспамінае найбольш яскравыя эпізоды свайго жыцця] / Нэлі Зігуля // Звязда. – 2024. – 27 жніўня. – С. 11 : фота. – (Вачыма відавочцы).
34. Кривонос, А. Вспоминая гения: выставка, объединяющая работы и признания Бориса Первунинского : [посвящена памяти выдающего художника Беларуси, Члена Белорусского союза художников, преподавателя живописи, рисунка и пластической анатомии Могилевского колледжа искусств Бориса Ивановича Первунинского] / Анастасия Кривонос // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 28 жніўня. – С. 16 : фото. – (Творчество).

#### Сентябрь

35. Грынкевіч, В. Спявайце, маладыя таленты! : [фальклорны ансамбль «Травень» пры Магілёўскім дзяржаўным каледжы мастацтваў летась стаў лаўрэатам творчага спаборніцтва «Маладыя таленты Беларусі!» і быў

удаastosены стыпендыі спецыяльнага фонду Прэзідэнта Рэспублікі Беларусь па падтрымцы таленавітай моладзі. Аб выхаванні у вучнях любові да мастацтва, традыцыйнай культуры і Радзімы, расказала кіраўнік ансамбля Юлія Шабанова] / Віялета Грынкевіч // Культура. – 2024. – 20 верасня. – С. 8 : фота. – (На сваім месцы).

## Октябрь

36. Вострецова, Н. О тех, кто видит мир сердцем. Белорусскому товариществу инвалидов по зрению – 100 лет : [праздничное мероприятие прошло в концертном зале колледжа искусств] / Наталья Вострецова // Веснік Магілёва. – 2024. – 2 октября. – С. 6 : фото. – (Город и мы).
37. Пронькина, В. Веселый, добрый, талантливый, мудрый. К юбилею: 15 лет Василий Новичонок, выпускник Могилевского училища культуры (УО «Могилевский государственный колледж искусств»), стоял у руля главной городской газеты «Веснік Магілёва» / Александра Пронькина // Веснік Магілёва. – 2024. – 2 октября. – С. 11 : фото. – (Могилев в лицах).
38. Давыденко, Ю. БелТизу – 100 лет! : Торжественное мероприятие прошло в Могилевском колледже искусств / Юлия Давыденко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 4 кастрычніка. – С. 8 : фото. – (День за днем).
39. Тарасенко, В. Инга Решко: «Все дети талантливы» : [выпускница Могилевского музыкального училища им. Н.А. Римского-Корсакова (УО «Могилевский государственный колледж искусств») и учитель музыки средней школы №41 г. Могилева И. Решко уже почти 24 года руководит вокально-хоровой студией «Созвездие»] / Валентина Тарасенко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 4 кастрычніка. – С. 9 : фото. – (6 октября – День учителя).
40. Кухарава, А. Праз творчасць – да чалавечых душ : [напярэдадні прафесійнага свята – Дня работнікаў культуры – размова з дырэктарам Магілёўскага гарадскога Цэнтра культуры і вольнага часу, а таксама выпускніцай Магілёўскага вучылішча культуры па спецыяльнасці «Харэаграфія» (УА «Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў»)] / Алёна Кухарава // Веснік Магілёва. – 2024. – 9 октября. – С. 6 : фото. – (Прафесіяналы).
41. Первунинских, З. Перед нами предстал Мастер : [«Путь Мастера» – выставочный проект Могилевского художественного музея имени П.В. Масленикова, посвященный художнику и преподавателю Могилевского колледжа искусств Борису Первунинских] / Зоя Первунинских, Людмила Борисенко // Веснік Магілёва. – 2024. – 9 октября. – С. 21 : фото. – (Встреча с прекрасным).
42. Чэкалава, С. Культура – крыніца багацця і натхнення : [людзей, адданных мастацтву ушаноўвалі з нагоды прафесійнага свята сярод якіх і выкладчыкі Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў Ларыса Зыкава і Алена Цыганок] / Святлана Чэкалава // Культура. – 2024. – 18 кастрычніка. – С. 8 – 9. – (Па слядах падзеі).

## Ноябрь

43. Тарасенко, В. А музыка звучит...: в Могилевском государственном колледже искусств прошел «Творческий марафон» с участием представителей Министерства культуры Республики Беларусь / Валентина Тарасенко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 20 лістапада. – С. 16 : фото. – (До встречи!).
44. Сташкевич, А. Любовь в жизни и на сцене, или Единое звучание : [знакомьтесь, Денис Чураков и Валерия Азаренко, выпускники УО «Могилевский государственный колледж искусств»: талантливые, трудолюбивые, успешные...] / Анна Сташкевич // Веснік Магілёва. – 2024. – 20 ноября. – С. 21 : фото. – (Культурная среда).
45. Наумова, А. Танцы над Двиной : [заслуженный любительский коллектив Республики Беларусь народный хореографический ансамбль «Алеся» получил первую премию XXXV Международного фестиваля современной хореографии за постановку «Сотворим мир»] / Анна Наумова // СБ. Беларусь сегодня. – 2024. – 26 ноября. – С. 20 : фото. – (Культура).
46. Шаркова, А. Служыць мастацтву і людзям : [прызнанне і пастаянны творчы пошук дазваляюць калектыву Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў ужо 100 гадоў аддаваць службу мастацтву і людзям. Векавы юбілей – нагода ацаніць свой шлях і вызначыць новыя рубяжы] / Алена Шаркова // Культура. – 2024. – 29 лістапада. – С. 10 : фота. – (Юбілей).

## Декабрь

47. Давыденко, Ю. Сто лет творчества : Вековой юбилей Могилевский государственный колледж искусств отметил праздничным концертом «ВРЕМЯ. СТОЛЕТИЕ. МЫ» / Юлия Давыденко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 4 снежня. – С. 1, 9 : фото. – (Юбилей).
48. Шаркова, Е. Целый век служения искусству : [100 лет преданно служит искусству и людям Могилевский государственный колледж искусств] / Елена Шаркова // Веснік Магілёва. – 2024. – 4 декабря. – С. 12 : фото. – (Юбилей).
49. Рудак, А. Узоры папяровай казкі : [«Выцінанка, беларускае традыцыйнае мастацтва выражання з паперы» на 19 сесіі Міжурадавага камітэта ЮНЕСКА быў уключаны ў Рэпрэзентатыўны спіс нематэрыяльнай культурнай спадчыны чалавецтва і свае вырабы прадставіла Святлава Лункевіч, педагог Магілёўскага дзяржаўнага каледжа мастацтваў] / Антон Рудак // Культура. – 2024. – 6 снежня. – С. 5 : фота. – (СПАДЧЫНА).
50. Дзятлава, Г. «На добры ўспамін...» : [Віктар Арцём'еў – пісьменнік, краязнаўца, літаратуразнаўца, біёграф Аляксея Пысіна, выкладчык Магілёўскага бібліятэчнага тэхнікума (Магілёўскі дзяржаўны каледж мастацтваў)] / Галіна Дзятлава // Літаратура і мастацтва. – 2024. – 6 снежня. – С. 5. – (Даніна памяці).

51. Климович, А. Пусть победит лучший! : [В Могилеве выбирали участников на конкурсы «Славянского базара в Витебске». Среди конкурсантов учащиеся Могилевского государственного колледжа искусств, а одна из членов звездного жюри Анна Трубецкая – выпускница колледжа] / Анастасия Климович // Веснік Магілёва. – 2024. – 18 снежня. – С. 16 : фото. – (До встречи).
52. Тарасенко, В. И кружатся в вальсе пары : областной новогодний бал для талантливой молодежи, добившейся особых успехов в учебе, творчестве и спорте, состоялся во Дворце культуры области в рамках благотворительной акции «Наши дети» : [Анастасия Цимбалиста и Игорь Урбанович, учащиеся Могилевского государственного колледжа искусств, в числе участников бала] / Валентина Тарасенко // Магілёўскія ведамасці. – 2024. – 20 снежня. – С. 10 : фото. – (Праздничное).